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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:250 Bilindustrin och utsläppskraven

Enligt EU:s förordning i fråga om nya personbilar och lätta nyttofordon (EG) nr 
715/2007 får utsläppen från nya personbilar högst vara 95 gram koldioxid per 
kilometer efter 2020. Det här är ett viktigt styrmedel för att minska 
fordonsflottans utsläpp av växthusgaser. Men enligt Dagens Nyheter fördröjer 
biltillverkare medvetet leverans av elbilar under 2019 till 2020, detta trots att 
bilarna finns i lager och konsumenten i många fall blivit lovad leverans i år. 
Genom att släppa elbilen först nästa år kan biltillverkaren tillgodoräkna 
sig bilens låga utsläpp för det året, då utsläppskraven är högre.

Förutom att det är att lura konsumenten är det i strid med andemeningen i den 
lagstiftning som finns i EU och som vi i Sverige står bakom. Regeringen kan 
inte stillatigande se på medan konsumenter blir lurade och biltillverkarna 
kringgår andemeningen i vår klimatlagstiftning.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att vidta åtgärder för att biltillverkarnas fiffel 
med våra utsläppskrav omedelbart ska upphöra?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-24
Besvaras senast
2019-10-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


